
wiadomości

Quo Vadis powiecie?
Data publikacji: 20.05.2008 0:00

Bardzo się cieszymy z tej wizyty, ale za mało było konkretów – oceniają samorządowcy -wczorajsze spotkanie
w Skoczowie marszałka i wice wojewody śląskiego. 
Jedno pytanie zawarte w tytule spotkania – Quo Vadis Śląsk Cieszyński? - przerodziło się w lawinę interpelacji. Od
tematów związanych z unijnymi dotacjami, przez prywatyzację szpitala po stan dróg – wójtowie, burmistrzowie i
radni nie przepuścili okazji by osobiście zadać pytanie.

POSŁUCHAJ

Ocenia spotkanie burmistrz Strumienia Anna Grygierek. Blisko 200 osób zebranych w Skoczowskim Domu Kultury
zastanawiało się, w jakim kierunku dalej powinien rozwijać się Śląsk Cieszyński. Jednoznacznej odpowiedzi jednak
nie było.

POSŁUCHAJ

Mówi nam starosta Cieszyński Czesław Gluza. Było wiele pytań, bo tematów jest sporo – dodaje Bogusław
Śmigielski marszałek województwa. Nie odbieram ich jednak jako atak. 

POSŁUCHAJ

O ile marszałek pytany był często przez samorządowców o drogi i wsparcie ich remontów o tyle wice wojewoda
Adam Matusiewicz, sporo czasu miejsca poświęcił na przekonywanie do prywatyzacji szpitali. Urząd Wojewódzki
chce bowiem zachęcać samorządy do oddania ich w prywatne ręce.

POSŁUCHAJ

- zapewnia wice wojewoda Adam Matusiewicz.
Jan Bacza

/files/edit/File/woje_1.mp3
/files/edit/File/woje_2.mp3
/files/edit/File/woje_3.mp3
/files/edit/File/woje_4.mp3

	Quo Vadis powiecie?

